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Nieuwsbrief
Als geld gaat regeren….

Aan het begin van het bouwplan “Braassemerland” waren de inwoners 
van Kaag en Braassem in rep en roer dat de gemeente een “verlies” zou 
lijden van vele miljoenen euro’s. Dit verlies had te maken met op- en 
uitkoop van diverse bedrijven en dan met name glastuinbouwbedrijven.

In het allereerste begin (toen het Zuideinde van Roelofarendsveen nog 
onderdeel was van het masterplan) had men redelijk tot goed nagedacht 
over de infrastructuur, dus hoe het verkeer in goede banen geleid kon 
worden.

Als inwoner van Roelofarendsveen (en met mij veel inwoners), ben ik 
toch verbaasd dat de infrastructuur inmiddels van ondergeschoven 
belang is geworden. Toen men de Braassemdreef ging aanleggen was de 
gemeente eigenaar van de huizen die rond het huidige kruispunt aan het 
Noordeinde liggen. In plaats van goed na te denken hoe dat kruispunt 
ingericht moest worden, heeft de gemeente de woonhuizen weer 
verkocht en zelfs nog vergunning gegeven voor 3 nieuwe woningen bij 
het kruispunt. Volgens veel inwoners was een rotonde de beste oplossing 
maar die mogelijkheid is nu niet meer mogelijk. 
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Ook het verkeer vanuit de Poelen komt via de Oeverdreef 
en gaat volgens mij zorgen voor de nodige problemen. Erg 
onoverzichtelijk en gevaarlijk.

De kinderen kunnen straks via twee wegen, voet- en 
fietspad, naar school toe. Maar heeft men nagedacht dat 
deze kinderen dan het drukke Noordeinde moeten 
oversteken om naar school te kunnen lopen of fietsen?

Erg jammer dat de beleidsmensen binnen het gemeentehuis 
dit soort zaken schijnbaar van minder belang hebben 
gevonden. En dan kijk ik ook met een schuin oog naar de 
betreffende wethouder(s) uit die tijd en de politieke partijen 
hadden best ook wat feller mogen zijn. 

Ik kan mij dan ook niet aan de indruk onttrekken dat het 
geld de belangrijkste drijfveer was. 

Meerdere mensen hebben dit schrijven vooraf mogen 
inzien. Diverse reacties waren in de trant van…. “weet jij 
dan wel een oplossing ?” Een beetje achterhaalde vraag. 
Want nee, de oplossing heb ik niet meer. Mede omdat de 
kruising omgeven is door woningen, kun je onmogelijk nu 
nog een rotonde realiseren. Daarnaast ben ik geen 
deskundige, maar veel inwoners zijn van mening dat er nu 
geen sprake is van een ideale situatie. Echt een gemiste 
kans!!!

Gerard Straver

We hopen dat u genoten heeft van de nieuwbrief. Het bestuur en de fractie doen hun uiterste best 
alle leden van Samen voor Kaag en Braassem te blijven informeren. Voor vragen en/of 

opmerkingen staan we voor u klaar. 

Aan u willen we vragen om ons te blijven steunen. Door u te laten horen als lid en inwoner. Maar 
ook uw financiële steun kunnen we goed gebruiken. Een vrijwillige bijdragen kunt u overmaken 
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